
TOKATKÖY’DE 
HUKUKSUZ YIKIM

Beykoz Belediyesi, mahkemenin yürütmeyi durdurma kararına rağmen 
Tokatköy Mahallesi’ndeki evleri kentsel dönüşüm kapsamında yıktı.

n Beykoz Belediyesi’nin 
yıkım ekipleri, Tokatköy 
mahallesindeki evleri kentsel 
dönüşüm kapsamında yık-
mak için 22 Ağustos sabahı 
saat 07.00’de mahalleye 
girdi. Mahkemenin yürütme-
yi durdurma kararını gerekçe 
göstererek yıkıma engel olma-
ya çalışan mahalleli, sokak-
lara barikatlar kurunca çevik 
kuvvet ekipleri, biber gazı ve 
plastik mermiyle müdahale 
etti. Maruz kalınan biber gazı 
nedeniyle bazı vatandaşlar 
fenalaştı. Yıkılmak istenen 
bir ev de sahipleri ve mahal-
leli tarafından uzun süre terk 
edilmedi. Çatıda bekleyen 
vatandaşlardan birisi ise in-
tihar etmek istedi. Müdaha-
leler sırasında çok sayıda kişi 
gözaltına alındı.

n İYİ Parti Genel Başka-
nı Meral esnafla buluşmak 
için geldiği Beykoz’da 
mahallelinin avukatı Taner 
Kunt ve mahallelinin 
sözcüsü Ahmet Kanbur 
ile konuştu. Avukat Kunt, 
100’e yakın dava açtıklarını 
söyleyerek, bu kapsamda 
hazırlanan bilirkişi rapor-
larının mahallelinin lehine 
olduğunu bildirdi. Akşener 
de yanında bulunan İYİ 
Parti Genel Başkan Yardım-

cısı ve Sakarya Milletvekili 
Ümit Dikbayır’dan, İYİ Parti 
İstanbul milletvekilleriyle 
bölgeye gitmesini istedi.

n Yaşanan olayların ardından vatandaşlar 
belediye önüne giderek, Belediye Başkanı Murat 
Aydın ile görüşmek istedi. Binaya alınmamalarına 
tepki gösteren bir kadın, “Onu bu halk seçti oraya. 
Kendi halkına zulüm yapıyor. Benim olanı, benim 
başıma yıkacak da ben sessiz mı kalacağım? Be-
nim malımı elimden alamaz” tepkisini gösterdi. 
Başka bir kadın ise “Evlerimizi tepemize yıktılar 
bugün. İçinde eşyası olan iki tane evi, hasta ço-
cukları var evleri yıktılar. O insanlar akşam nereye 
gidecek, canlı canlı mezara gömüyorlar. Görüşe-
medik içerde yok diyorlar bize ve içeride” dedi.

Beykoz Belediyesi yargıyı dinlemedi 

ZULÜM 
YAPIYOR”

“KENDİ HALKINA

AKŞENER TALİMAT VERDİ

“SİZLER BU İŞİ SAHİPLENMEZSENİZ
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HARCANAN PARANIN 
ANLAMI KALMAZ”

İstanbul Büyükşehir Belediyesi tarafın-
dan ‘150 günde 150 proje’ maratonu kap-
samından Sarıyer’de Baltalimanı Yaşam 
Vadisi’nin ilk etabı için temel atma töreni 
düzenlendi. Temel atma töreni Sarıyer 
Belediye Başkanı Şükrü Genç’in ev sahip-
liğinde İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun 
katılımıyla gerçekleşti. n 10’DA

Baltalimanı Yaşam Vadisi temel atma 
töreninde konuşan Belediye Başkanı Genç:

Küçükçekmece Belediyesi tarafından ilçeye 
kazandırılan Soğuksu ve Selçuklu Macera 
Parkı’nda, Haziran ayından bu yana 2700 
adrenalin tutkunu ağırladı. n 4’TE

Küçükçekmece’de 
macera parklarında 

büyük adrenalin

Maltepe’de sanat 
SOKAĞA İNDİ 

Maltepe Belediyesi 3. Sokak Festivali, 22-28 
Ağustos tarihlerinde Maltepe’nin 18 mahal-
lesinde gerçekleştirildi. 22 Ağustos Pazartesi 
Maltepe’nin 4 ayrı mahallesinde düzenlenen 
etkinliklerle başlayan festivalde bando, sokak 
sanatları ve halk oyunları ekiplerinin yer aldığı 
kortej Bağlarbaşı Mahallesi Gülyolu Parkı gü-
zergahında vatandaşlarla buluştu.n 15’TE

Büyükçekme-
ce Belediyesi 
tarafından dü-
zenlene Açık 
Hava Sinema 
Günleri yoğun 
ilgi görüyor. 
n 12’DE

Türkiye’nin 2 süper 
bilgisayarından birisi 

Tuzla’da öğrencilerin 
kullanımına açıldı

SAYFA 12’DE

Büyükçekmece’de 

Açık Hava 
Sinema Günleri’ne 

yoğun ilgi

Üsküdar Belediyesi Validebağ’a girince ortalı karıştı 

“HESABINI HUKUK 
ÖNÜNDE VERECEKSİNİZ”

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 
Üsküdar ilçe başkanlığı Validebağ 
Korusu'na giren Üsküdar Beledi-
yesi’ni protesto etti. CHP Üsküdar 
İlçe Başkanı Suat Özçağdaş “Yap-
mış olduğunuz bütün bu tecavüz-
ler, bütün bu saldırılar bunların ta-
mamının hesabını hukuk önünde 
vereceksiniz.” dedi. n 3’TE

Beşiktaş Belediyesi Engelsiz 
Sanat Topluluğu’ndan 

6 madalya!
Para Dans Sporu Main-

hatten Kupası’nda 6 madal-
ya kazanan Beşiktaş Engelsiz 
Sanat Topluluğu sporcularını 
kutlayan Beşiktaş Belediyesi 
Başkanı Rıza Akpolat, ‘Spor-
cularımızı gönülden kutlu-
yorum. Engelleri hep birlikte 
aşacağız’ dedi. n 11’DE

MÜSAADE 
ETMEM!

SAYFA 15’TE

Mührü kırıp evini kiraya
vereceğini söyleyen vatandaşa 

Bozkurt tepki gösterdi: 

Silivri Belediye Başkanı Yılmaz:
“YEREL HİZMET MAKAMLARI SİYASETİN 
KARIŞTIRILMAMASI GEREKEN YERLER”

İBB Belediye 
Başkanı Ekrem 
İmamoğlu ve Silivri 
Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz Si-
livri Boğluca Yaşam 
Vadisi'nin açılışını 
gerçekleştirdi. Açı-
lışta konuşan Silivri 
Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz “Yerel 
hizmet makamları 
siyasetin karıştırıl-
maması, siyasetten 
ari tutulması, siyasi 
mülahazalardan uzak 
tutulması gereken 
yerler.” dedi. n 6’DA

Başkan Yıldırım, 23 farklı ülkeden 
öğrenciye tecrübelerini anlattı

SAYFA 6’DA

Bağcılar Belediye Başkanı Özdemir:
ESENYURT’TA HALA AK PARTİ 

HİZMETLERİ KONUŞULUYOR
AK Parti’nin ‘Yüz Yüze 100 Gün’ pro-
jesi kapsamında belediye başkan-
larından oluşan heyet Esenyurt’ta 
esnaf ziyaretinde bulundu. Bağcılar 
Belediye Başkanı Özdemir, “CHP 
yönetimindeki Esenyurt’ta hala AK 
Parti dönemindeki çalışmalardan 
övgüyle bahsetmeleri bizleri 
sevindirdi” dedi. n 9’DA

BİSİKLET ÜZERİNDE 
Bisiklet sergisi Adalılarla buluşuyor

137 YIL
SAYFA 7’DE
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Beykoz Tokatköy Mahal-
lesi’nde yaşananları Vahşet 
Dönüşüm olarak nitelendiren 
CHP Beykoz İlçe Başkanı Aydın 
Düzgün kamuoyuna açıklamada 
bulundu.

Düzgün AK Parti Beykoz 
yöneticilerinden olan Fatih 
Yılmaz'a ait olduğu söylenilen 
gazete için, “AKP'li Belediyeden 
beslenen AKP ilçe yöneticisinin 
sahip olduğu Beykoz Güncel 
adlı iftira merkezi CHP ve İYİ 
Partiye dil uzatacak kadar dili 
büyümüş. Beykoz Güncel habere 
tavsiyemiz: Terör örgütlerini çok 
uzağınızda aramayın!” ifadeleri-
ni kullandı. 

CHP Beykoz İlçe Yönetimi 
adına yapılan açıklamada şu 
ifadelere yer verildi: 

“Beykoz Belediyesinin; To-
katköy Mahallemizdeki vahşet 
dönüşüm uygulamasındaki 
Murat Aydın'ın yalanlarına 
cevaben!

YALAN 1- ‘Tokatköy'de 
binaların tamamı vatandaşla-
rımızın kendi rızasıyla gönüllü 
olarak yıkılmıştır’ denilmekte, 
peki o zaman adama sormazlar 
mı halen yıkmaya çalıştığın 
binalara ne diyeceksin ne demeli 
bu vahşete!

YALAN 2- Tahliye tebligat-
ları herkese yapılmıştır. Evet 
Anadolu Yakasındaki bütün 
Çevik Kuvvet Polislerine tebli-
gatlar yapılmış sabahın 7'sinde 
TOMA'lar dahil eksiksiz geliyor! 
(Olay yerinde bir vatandaşımızın 
sözünü söylemekte yarar var: 
"Eyyyy Murat Aydın bu dünyada 
polisin de var TOMA'n da var. 
Öbür dünyada onlar yok bakalım 
orada ne yapacaksın!

YALAN 3- Proje hak sahi-
bi hemşerilerimizin onayıyla 
yürürlüğe girmiştir. Tokatköy'de 
hiç bir hemşerimiz projeyi 
maalesef görmemiştir hiçbirinin 
projeden haberi bile yoktur. (Bu 
arada proje onay veren hemşeri-
lerimizin duyduğumuz kada-
rıyla birçoğuna kurada bodrum 
bir, bodrum iki sürekli bodrum 
daireleri çıkmış normal daireleri 
kime ayırdı acaba?)

YALAN 4- Proje bölgesinin 
arazisi tamamı hazineye aittir 
deniyor. Dördüncü yalan; Arazi-
nin tamamının mülkiyeti (yani 
tapusu) Beykoz Belediyesi’ne 
aittir!

YALAN 5- Projede hukuka ay-

kırı hiçbir yan yoktur denilmek-
te; - Şu ana kadarki uygulamala-
rıyla projenin hukuka uygun hiç 
bir yanı yoktur!

YALAN 6- Hak sahipleri 
Cüzi ödemelerle daire sahibi 
olacaktır denilmekte ayrıca 
maliyetin yüzde yirmisi kadar 
para ödeyecekleri söylenmekte - 
Cüzi ödeme ne demek? - Maliyet 
kaç para? - Maliyetin içine arsa 
payı konacak mı? - Şerefiye nasıl 
ayarlanacak? Tokatköylü bu gibi 
gibi soruların cevabını merak 
ediyor.”
“ASLA KABUL ETMİYORUZ”

Tokatköy kentsel dönüşüm 
alanında kalan vatandaşların 
tek isteğinin güven ve samimi-
yet olduğu belirtilen açıklamada  
“Tüm çabalarımıza karşın şunu 
rahatlıkla söyleyebiliriz artık, 
Murat Aydın ve Beykoz Belediye-
si’nin vahşetini saldırganlığını 
insanımızı saymazlığını asla 
kabul etmiyoruz ve de etmeye-
ceğiz!
“MURAT AYDIN'IN GÖZÜ 
DÖNMÜŞ DURUMDADIR”

Değerli Beykozlular evvel-
si gün yaşananlar 21. Yüzyıl 
Türkiye’sine hiç yakışmayan 
görüntülerdir. 3-5 yıllık bey-
kozlu Belediye başkanı Murat 
Aydın'ın iki bina yıkmak için 
bin polisimizi getirecek kadar 
maalesef gözü dönmüş durum-
dadır! Murat Aydın’ın ne kadar 
yasa hukuk tanımaz olduğunu 
bütün İstanbul biliyor, Beykoz 
da öğrendi.
“ZEYTİNBURNU'NDAN İTHAL 
GELEN BELEDİYE BAŞKANI”

Şunun iyi bilinmesini 
isteriz ki CHP Beykoz olarak, 
Tokatköy'deki Kentsel Dönüşüm 
alanında şu an dönüşüme evet 
diyen evini boşaltıp giden vatan-
daşlarımıza ne kadar yakınsak 
şu anda 100 hanede elektrik 
suyu gazı kesilip evi boşaltma-
yan vatandaşlarımıza da o kadar 
yanındayız, yakınındayız!  Zira 
CHP olarak tek isteğimiz Beykoz 
Belediyesinin baskıcı zorba tarzı-
nın kırılması Zeytinburnu'ndan 
ithal gelen belediye başkanı-
na karşı Beykozlunun hak ve 
hukukunu korumaktır. Ve evini 
boşaltan, evini boşaltmayan 
tüm vatandaşlarımızla belediye-
nin oturup anlaşmalardır. 

SIDDIKA BAYLAN 
KENT YAŞAM

CHP Beykoz İlçe Başkanı Aydın Düzgün;

CHP Beykoz İlçe Başkanı Aydın Düzgün, Beykoz 
Belediye Başkanı Murat Aydın'ın Tokatköy'de ya-
şanan Kentsel Dönüşümle ilgili açıklamalarına ve 
Beykoz Güncel gazetesinin ‘Beykoz Tokatköy’de 
planlı provokasyon!’ başlıklı haberinde kullan-
dığı cevap verdi. Düzgün, “Terör örgütlerini çok 
uzağınızda aramayın.” dedi.

‘Peki, bu neden olmuyor’ sorusu-
nun tek bir cevabı var: Beykoz Beledi-
yesi kentsel dönüşümü değil rantsal 
dönüşümü istiyor. Sonuç olarak; Bey-
koz Belediye Başkanının hayallerle ya-
lanlarla bu yolculuğu elinde bir tek evi 
kalmış Beykozlunun her şeyini almak 
demektir. Belediye başkanına tavsiye-
miz: Bir an önce bu vatandaşlarımızla 
oturup insan gibi anlaşmak olmalıdır. 
Sabahın köründe polis göndermek 
olmamalıdır!” ifadelerine yer verildi. 

“BEYKOZ BELEDİYESİ KENTSEL 
DÖNÜŞÜMÜ DEĞİL RANTSAL 

DÖNÜŞÜMÜ İSTİYOR”

Aydın Düzgün yaptığı açıklamanın 
sonunda Beykoz Güncel gazetesinin 
Tokatköy'de yaşanan olaylarla ilgili 
yaptığı haberinde yer verdiği "Yurt dışı 
beslemeleri ve Türkiye karşıtı yayınlar 
yapan fondaşlar ile projenin arkasındaki 
provokatörleri devreye sokarak kaos ve 
karmaşayı destekleyen CHP-İYİ Parti ve 
+1'in, Tokatköy'de planlı bir oyun içinde 
oldukları ileri sürülüyor." sözlerine de 
cevap verdi. Düzgün, “AKP’li Belediyeden 
beslenen AKP ilçe yöneticisinin sahip 
olduğu Beykoz Güncel adlı iftira merkezi 
CHP ve İyi Partiye dil uzatacak kadar dili 
büyümüş. Beykoz Güncel habere tavsi-
yemiz: Terör örgütlerini çok uzağınızda 
aramayın!” dedi. 

“TERÖR ÖRGÜTLERİNİ 
ÇOK UZAĞINIZDA ARAMAYIN”

Üsküdar Belediye-
si ekipleri geçtiğimiz 
günlerde Koruma 
Kurulu kararına rağ-
men polis ve zabıta 
eşliğinde "ot biçme" 
gerekçesiyle, saba-
hın erken saatle-
rinde Validebağ 
Korusu'na girdi. 
Bölge sakinleri ve 
çevre savunucula-
rı, CHP Üsküdar 
İlçe Başkanı Suat 
Özçağdaş ile bir-
likte Üsküdar Be-
lediyesi önünde 
bir araya gelerek 
tepkilerini dile 
getirdi. Vali-

debağ Korusu'ndan 
vazgeçmeyeceklerini söy-
leyen vatandaşlar, “Hilmi 
istifa” sloganları atı.

CHP'li Özçağdaş, 
burada yaptığı basın 
açıklamasında, "Üsküdar 
Belediyesi'nin herhangi 
bir hukuka dayanmadan 
fiili yaptırımıyla karşı 
karşıya olduğumuz için 
burada toplandık" dedi. 
Özçağdaş, şunları söyledi:
"VALİDEBAĞ KORUSU, 
DOĞAL VE TARİHİ SİT 
ALANIDIR"

"Öncelikle kamuoyuna 
bir bilgi vermemiz lazım, 
Validebağ Korusu, bir 
doğal ve tarihi sit alanıdır. 
İster Üsküdar Belediyesi 
ister İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi, ister bakan-
lıklar, ister valilik, her 
kim olursa olsun burada 
yapacakları her işlem 
için Koruma Kurulu'ndan 
onay almak zorundadır-
lar. Maalesef Üsküdar 
Belediyesi kendisine veril-
miş olan bakım görevini, 
hiç kimseye sormadan her 
şeyi yapabilmek özgür-
lüğü olarak adlandırıyor. 
Bugün karşı karşıya oldu-
ğumuz en temel problem 
budur. Üsküdar Belediyesi 

diyor ki, ‘Bir itirazınız 
varsa gidin yürütmeyi 
durdurma alın. Gidin 
hukuksal yollara başvu-
run.’ Biz bugüne kadar 
Üsküdar Belediyesi'nin 
yapmış olduğu bütün bu 
hukuksuzluklara yönelik 
zaten çok sayıda davayı 
kazandık. Fakat Üsküdar 
Belediyesi'nin anlaması 
gereken şey kendisinin 
de yapacağı tüm işlemler 
için kuruldan onay alması 
gerektiğidir. Ve bugün 
hukuk dışı olan, açıkça 

suç işledikleri şey de 
bulur. 
"ÜLKENİN 
SAVCILARINI GÖREVE 
DAVET EDİYORUZ"

Buradan ülkenin 
savcılarını, ülkenin 
hukuk otoritelerini 
göreve davet ediyo-
ruz. Üsküdar Bele-
diyesi kendisinde 
olmayan bir yetkiyi 
kullanarak birinci 
derecede doğal, tari-
hi bir sit alana gir-
miştir ve müdaha-
lede bulunmuştur. 
İkincisi; ‘Biz burada 
otları kesiyoruz. Siz 

otların kesilmesine neden 
karşısınız?’ demektedir. 
Buna neden karşı olduğu-
muzu tüm bu hareketlerin 
içerisindeki olan arkadaş-
lar yıllardır anlatıyorlar. 
Anlamamakta bir ısrar 
var. Bu, sadece bir ot 
meselesi değil. Validebağ 
sadece Üsküdar'ın, sadece 
İstanbul’un değil, dün-
yanın önemli bir ekolojik 
koruma alanı. Burasının 
ülkeler arası bağlantısı 
var. Kuzey ülkelerinden 
göç eden kuşlar geliyorlar 
buradan Afrika'ya doğru 
yollarına devam ediyorlar. 
Burası birilerinin ellerine 
birtakım makinalar alarak 
rastgele orayı burayı biçe-
ceği bir alan değil. 
"BUNLARIN HESABINI 
HUKUK ÖNÜNDE 
VERECEKSİNİZ"

Üsküdar Belediyesi 
ve üzerinde de Üsküdar 
Belediye Başkanı'nın şunu 
bilmesi gerekir, yapmış 
olduğunuz bütün bu 
hukuksuzluklar Validebağ 
Korusu’na yapmış olduğu-
nuz bütün bu tecavüzler, 
bütün bu saldırılar bunla-
rın tamamının hesabını 
hukuk önünde vereceksi-
niz. Bunu size bugünden 
garanti ediyorum. 
"GİTMEDEN ÖNCE SON 
KAZANIMLARI ELDE 
ETMEYE ÇALIŞIYORLAR"

Üsküdar Belediyesi'yle 
bu yapmış olduklarına 
karşı mücadele etmeye de-
vam edeceğiz. Bu iktidar, 
hayatın her alanında, dört 
bir yanından insanlara 
saldıran bu iktidar gidiyor 
olabilir. Bu iktidarın 
bürokratları can havliy-
le gitmeden önce son 
kazanımları elde etmeye 
çalışıyor olabilirler. Ama 
unutmasınlar bugünün 
yarını da var ve geliyor 
gelmekte olan.” SIDDIKA 
BAYLAN / KENT YAŞAM

Üsküdar Belediyesi Validebağ’a girince ortalı karıştı 

“HESABINI HUKUK 
ÖNÜNDE VERECEKSİNİZ”

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Üsküdar ilçe başkanlığı Validebağ Korusu'na 
giren Üsküdar Belediyesi’ni protesto etti. CHP Üsküdar İlçe Başkanı Suat 
Özçağdaş “Yapmış olduğunuz bütün bu tecavüzler, bütün bu saldırılar bun-
ların tamamının hesabını hukuk önünde vereceksiniz.” dedi.

"SİYASİ TEZGAHI 
GÖRMÜYOR DEĞİLİZ"

Meseleleri bu kadar 
basitleştirerek anlatma-
ya çalışmanın arka-
sındaki siyasi tezgahı 
görmüyor değiliz. Ama 
mesele bu kadar basit 
bir mesele değil. Dolayı-
sıyla bütün bu insanlar 
itirazlarını yüksek sesle 
dile getiriyorlar. Ve her 
zaman gördüğünüz gibi 
hiçbir kurul onayı alın-
madan, hiçbir planlama 
içerisinde olunmadan 
ve bu konuda hiçbir 
eğitimi olmayan kişiler 
Valibağ’a giriyor önüne 
çıkan her şeyi biçiyor, 
toplayıp kaldırıyor. Bu 
tam bir ekolojik faciadır. 

Bahçelievler Şirinevler Ma-
hallesi Mareşal Fevzi çakmak 
caddesi 1. ve 2. Sokağın girişi 
iki bina altında yıllardır oto 
tamiri ve halı yıkama yapıldı-
ğını iddia eden bölge sakinleri, 
'sokağın yaşanmaz hale gelinli-
ğini' dile getirdiler.
“İNSANLAR KANSER OLUYOR”

Yıllardır dile getirdikleri 
zulmün artık bitmesini isteyen 
bölge halkı, "Sokağımızda, ara-
ba tamiri ve boyaması yapıldığı 
için ciddi anlamda sağlığımızı 
olumsuz etkiliyor. Binalarda 
kansere yakalanıp hayatını 
kaybeden çok fazla insan oldu. 
Binalara kiracı olarak taşınan 
insanlar çok kısa süre sonra 
taşınıyor" diyerek şikayetlerini 
dile getirdiler.
“SOKAĞA AMBULANS 
GİREMİYOR”

Mahalle sakinleri, "Ciddi 
anlamda gürültü kirliliği var. 
Oto tamirin yanı sıra tazyikli 

suyla araç ve halı yıkıyorlar. Sü-
rekli araba tamiri yapılıyor. Ses 
desibeli çok fazla. Kocasinan 
sanayi bölgesinden adeta fazla. 
Kaza yapmış hasarlı araçlar 
çevrede sokaklara taşınıyor. 
Araç park etme sorunu yaşıyo-
ruz. Acil bir şey olsa sokağa ne 
ambulans ne taksi gelemiyor. 
Kendi aracımızı başka sokakla-
ra park ediyoruz" dedi.
“ARTIK BU ÇİLE BİTSİN”

Yetkililerden çözüm bekle-
yen mahalle sakinleri, "Duy-
duğumuz kadarıyla Eflatun 
Apartmanı altında araçların 
içeri girebilmesi için kolonlar 
kesilmiş. Karşı binadaki duru-
mu da bilmiyoruz. Cam pencere 
açamıyor, boya, tiner, egzoz 
kokusundan durulmuyor. Ses ve 
toz, koku insan ve canlı sağlığı-
nı tehdit ediyor. Balkonlarımız-
da çiçek yaşamıyor. Bu milletin 
sağlığı ile oynamasınlar artık. 
Yetkililerden bir an önce çözüm 
bekliyoruz" dediler.

Bahçelievler'de mahalle sakinleri yetkililerden çözüm bekliyor

YILLARDIR BİTMEYEN ÇİLE
"Bahçelievler'de sokak ortasında, merdiven altında yıllardır oto tamirciliği yapılıyor" iddia-
sında bulunan mahalle halkı, yetkililerden sokaklarında yapılan zulmün bitmesini istiyor.

Küçükçekmece’de tekstil dükkanına 
dadanan hırsızlar suçüstü yakalandı.
Küçükçekmece İnönü Mahallesi Alage-
yik Caddesinde 20 Ağustos Cumartesi 
saat 04.00 sıralarında meydana gelen 
hırsızlık olayı sonrası 4 hırsız araçla 
geldikleri tekstil dükkanına girdi. Bir 
kişinin dışarıda araçta gözcü olarak 
beklediği olayda 3 hırsız iş yerine girdi. 
Hırsılar içeri girdikten sonra güzüne 
kestirdikleri telefonu aldıktan sonra 
içeride buldukları çelik kasayı zorladı-
lar.  Hırsızlar H.P., Ö.O. ve Y.K. o sırada 
devriye gezen bekçi ve polis ekipleri 
tarafından kıskıvrak yakalanırken 
araçta olan hırsız kaçtı. Polis kimliğini 
belirlediği şahsı yakalamak için çalışma 
başlattı.

“KASAYI KIRMAYA 
ÇALIŞMIŞLAR”
Hırsızların dadandığı işletmenin 
sahibi Bülent Tanrıverdi, olay sırasında 
Edirne’de olduğunu belirterek “Üst kat 
komşumun haber vermesi üzerine teks-
til dükkanımızın soyulduğunu öğren-
dim. Ardından Edirne’den yola çıkarak 
İstanbul'a geldim ve Sefaköy Polis Mer-
kez Amirliği’ne geldim. İş yerimden bir 
adet şirket hattı GSM olan cihazımız ça-
lınmıştır. Çelik kasamız bodrum kattan 
merdivenlerin başına kadar çıkarılmış, 
ağır olduğu ve götüremeyecekleri için 
olduğu yerde kırmaya çalışmışlar. An-
cak, zarar verdikleri kasayı açamadan 
polis geldiği için kaçmaya çalışmışlar. 
Polis ekibinin dikkati sayesinde 4 kişi-
den oluşan hırsızların üçü olay yerinde 

yakalanırken, araç içinde nöbette olan 
kişi ise kaçmayı başarmış. Çelik kasayı 
açamayan hırsızlar cep telefonu dışında 
bir malımızı çalamadan yakalanmışlar 
ve sadece giriş anında kapılara vs zarar 
vermişler.” dedi. KENT YAŞAM

Küçükçekmece polisinden 
HIRSIZLARA SUÇÜSTÜ

“TERÖR ÖRGÜTLERİNİ 
ÇOK UZAĞINIZDA 
ARAMAYIN”
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Küçükçekmece Belediye-
si Gençlik ve Spor Hizmetleri 
Müdürlüğü bünyesinde hizmet 
veren Soğuksu Macera Parkı ve 
Selçuklu Macera Parkı haftanın 
altı günü, hem bireysel hem 
de grup olarak gelen ziyaret-
çilere ağırlıyor. Okulların yaz 
tatiline girmesinden itibaren 
Macera Parklarından toplam 
2700 vatandaş ücretsiz olarak 
faydalandı. Yediden yetmişe 
tüm vatandaşlar; kaya tırma-
nışı, serbest düşüş, zepline ve 
ip parkurlarında oluşan oyun 
alanlarında keyifli dakikalar 
geçirdi. 
70’DEN 70’E TÜM 
VATANDAŞLAR YOĞUN İLGİ 
GÖSTERİYOR

Vatandaşların Macera 

Parkına yoğun ilgi gösterdiğini 
belirten Eğitmen Onur Tulum, 
‘’Parklarımızda 4 tane oyun 
parkurumuz var. Amacımız 
ziyaretçilerimizin kaliteli bir 
şekilde zaman geçirmesini 
sağlamak ve tatile gideme-
yen vatandaşlarımızı burada 
ücretsiz bir şekilde ağırlamak. 
En önem verdiğimiz konu gü-
venlik önlemleri. Kask, kemer 
gibi güvenlik ekipmanlarını 
biz karşılıyoruz. Oyun alanla-
rına girmeden önce güvenlik 
ekipmanlarını, onların nasıl 
kullanılacağını anlatıyoruz ve 
gerekli kontrolleri yapıyoruz. 

Ayrıca her parkurun kendi-
ne özgü güvenlik önlemi de 
bulunuyor. 120 cm üzeri ve 120 
kilonun altında olan, yediden 
yetmişe her yaştan vatandaş-
larımız parkurlara yoğun ilgi 
gösteriyor’’ dedi.
‘’MACERA PARKI’NDA 
ÇOCUKLUĞUMA GERİ DÖNDÜM’’

Macera Parkına grup olarak 
gelen ziyaretçilerden Ergül Şimay 
ise; ‘’Buraya çocuklarımızla ve 
tanıdıklarımızla grup olarak gel-
dik. Tırmandım, zepline yaptım 
yani çocuklarla birlikte eğlen-
dim. Ben 45 yaşındayım, bizim 
zamanımızda böyle imkânlar 
yoktu. Bugün burada çocukluğu-
ma geri döndüm, fırsat buldukça 
tekrar gelmeye ve eğlenmeye 

devam edeceğim. Çocuklarımı-
za ve bize bu imkânı sunan, 
ayrıca buraya ulaşmamız için 
aracımızı da sağlayan Küçük-
çekmece Belediye Başkanımız 

Kemal Çebi’ye teşekkürlerimizi 
iletiyorum’’ dedi.
“BURADA KENDİMİ GÜVENLİ 
HİSSETTİM”

Soğuksu Macera Parkı’n-
da parkurların ve eğlencenin 
tadını çıkartan Hasan Ali Uzun 
ise ‘’ İlk geldiğimde biraz kork-
tum ama sonra çok eğlendim. 
Yüksekten atladım, tırmanma 
duvarına tırmandım ve çok 
eğlendim. Burada kendimi gü-
venli hissettim, tekrar gelmek 
çok isterim’’ dedi. KENT YAŞAM 

Küçükçekmece Be-
lediyesi tarafından 
ilçeye kazandırılan 
Soğuksu ve Selçuklu 
Macera Parkı’nda, 
Haziran ayından bu 
yana 2700 adrenalin 
tutkunu ağırladı.

Küçükçekmece’de macera 
parklarına yoğun ilgi
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Boğluca Deresi’nin kronikleşmiş 
taşkın sorunu sona erdiren; zengin 
sosyal donatılarıyla bir Yaşam Vadisi-
ne dönüştüğü projenin açılışını Silivri 
Belediye Başkanı Volkan Yılmaz’la 
birlikte yapan İmamoğlu, projenin iki 
belediyenin iş birliğiyle hayata geç-
tiğini söyledi. Yeşil alanların insana 
kattığı huzuru İstanbul'un her ilçesi-
ne yaymakla yükümlü olduklarının 
altını çizen İmamoğlu, “Orada yetişen 
çocukların daha özgür, üretken ve ya-
ratıcı olduklarını göreceksiniz. Doğay-
la buluştukları takdirde geleceğe de 
umutla bakan bireylere dönüşüyorlar. 
İstanbul'un her noktasında projele-
rimiz devam ediyor. Sadece bu proje 
açılışları döneminde tam 24 yeşil alan 
projemizi İstanbullularla buluşturaca-
ğız” diye konuştu. 

İBB ile iş birliğiyle Boğluca Yaşam 
Vadisini ilçeye kazandırdıklarını kay-
deden Silivri Belediye Başkanı Volkan 
Yılmaz, “Belediye başkanları, yerel 

hizmet makamları siyasetin karıştı-
rılmaması, siyasetten ari tutulması, 
siyasi mülahazalardan uzak tutulması 
gereken yerler.  Sizlerin vergileriyle 
yapılan hizmetler. Kreş yerlerinin 
tahsislerinde, engelsiz yaşam alanı 
merkezlerinin, tuvaletlerin ve birçok 
projede İstanbul Büyükşehir Bele-
diyemizle işbirliği yaptık. İş birliği 
yapmaya devam etmeyi düşünüyoruz” 
diye konuştu
TOPLAM 245 BİN AKTİF YEŞİL ALAN

Konuşmasında projeyle ilgili 
detayları paylaşan İBB Genel Sekreter 
Yardımcısı Arif Gürkan Alpay, şu bil-
gileri verdi: “Toplamda 2,5 kilometre 
uzunluğundaki vadinin 1,3 kilomet-
relik kısmını oluşturan 1 ve 2'nci 
etabını İstanbul Büyükşehir Beledi-
yemiz 3 ve 4'ncü etabı Silivri Beledi-
yesi üstlendi. Vadinin tüm etapları 
tamamlandığında dere hattı boyunca 
kesintisiz bir şekilde yürüyebileceği 
245 bin metrekare aktif yeşil alan 

İstanbullulara kazandırılmış olacak. 
Silivri Boğluca Yaşam Vadisi 1'nci ve 
2'nci etaplarında bisiklet yolu, çocuk 
oyun alanları, oturma ve dinlenme 
alanları fonksiyonunun yanı sıra 
binden fazla ağaç ve 10 binden fazla 
çalı dikimiyle zenginleştirilmiş bölge 
halkının nefes alacağı bir alan haline 
döndürüldü.” 

KENT YAŞAM

Silivri Belediye Başkanı Yılmaz:
“YEREL HİZMET MAKAMLARI SİYASETİN 
KARIŞTIRILMAMASI GEREKEN YERLER”

İBB Belediye Başkanı Ekrem 
İmamoğlu ve Silivri Belediye 
Başkanı Volkan Yılmaz Silivri 

Boğluca Yaşam Vadisi'nin açı-
lışını gerçekleştirdi. Açılışta 

konuşan Silivri Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz “Yerel hizmet 

makamları siyasetin karıştırıl-
maması, siyasetten ari tutulma-

sı, siyasi mülahazalardan uzak 
tutulması gereken yerler.” dedi.

Eğitimde ulusal ve uluslararası birçok 
organizasyonun içerisinde yer alan Ümraniye 
Belediyesi, bu kez de Türkiye’ye yerel yöne-
timlerle ilgili staj yapmaya gelen 23 ülkenin 
öğrencilerini ağırladı. Türkiye Belediyeler 
Birliği (TBB) tarafından düzenlenen Ulus-
lararası Yerel Yönetimler Staj Programı’na 
(LOCALINTERNational) katılan yabancı 
öğrenciler Belediye Başkanı İsmet Yıldırım’ı 
ziyaret etti. Öğrencilerle yakından ilgilene-
rek sohbet eden Yıldırım, yerel yönetimler 
alanındaki tecrübelerini paylaştı. 
ULUSLARARASI YEREL YÖNETİMLER STAJ 
PROGRAMI NEDİR?

Uluslararası Yerel Yönetimler Staj Progra-
mı (LOCALINTERNational); yerel diplomasi 
ve yerel demokrasinin geliştirilmesi, Türki-
ye’deki yerel yönetim tecrübesinin paylaşıl-
ması ve bu alandaki iş birliklerinin geliştiril-
mesi amacıyla 2012 yılından bu yana Türkiye 
Belediyeler Birliği tarafından düzenleniyor. 
Avrupa, Afrika, Asya, Orta Doğu ve Güney 
Amerika ülkelerinden geniş bir katılımcı 
yelpazesine sahip olan ve yerel yönetimler 
ile ilgili olan; hukuk, iktisat, şehir ve bölge 
planlama, sosyoloji, medya ve iletişim, 
siyaset bilimi ve kamu yönetimi, uluslararası 
ilişkiler gibi bölümlerde öğrenim gören son 
sınıf öğrencilerinin ya da yeni mezun öğren-
cilerin başvuru yapabildiği program ulusla-
rarası bir eğitim ortamına sahip.

Staj programında; Türk yerel yönetim 
sistemi, yerel yönetimlerin temel değerleri, 
küresel ve bölgesel organizasyonlar, yerel de-
mokrasi ve kardeş şehir ilişkileri gibi konula-
rın yanı sıra yerel yönetimlerin uluslararası 
gündemdeki en önemli başlıklardan olan 
Sürdürülebilir Kalkınma Hedefleri (SDG), 
göç, akıllı kentler, sıfır atık ve yenilenebilir 
enerji gibi konular ile tematik içerikler de yer 
alıyor. KENT YAŞAM

Başkan Yıldırım, 23 farklı ülkeden 
öğrenciye tecrübelerini anlattı
Ümraniye Belediye Başkanı İsmet Yıldırım, Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) 
tarafından düzenlenen Uluslararası Yerel Yönetimler Staj Programı’na (LOCA-
LINTERNational) dâhil olan 23 ülkenin öğrencilerinin makamında misafir etti.  
Yıldırım, öğrencilerle yerel yönetimler alanındaki tecrübelerini paylaştı.
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Adalar Müzesi Büyükada 
Aya Nikola ana binasında 
Adalılarla buluşacak olan 
Bisiklet Sergisi bisikletin 
tarihine, ışık tutacak. Ünlü 
yazarlardan sporculara, 
tarihi kişiliklerden, yerel 
halka bisikletle büyüyen, 
ada yollarını bisikletle ar-
şınlayan pek çok Adalının, 
yolu Adalar'dan geçmişlerin 
bisikletleri, aksesuarları, 
sözlü tarih anlatıları ve hatı-
raları serginin belkemiğini 
oluşturacak. 1 Eylül Perşem-
be günü Saat 16.00'da kapı-
larını açacak olan sergide 
yer alan yaklaşık 40 bisiklet 
arasında İnönü ailesinin, 
Mehmet Ali Aybar'ın, şair 
Zahrad'ın, ünlü bisiklet 
yarışçısı Garbis Bora'nın 
bisikletleri de var.
SÜRDÜRÜLEBİLİRLİK ÖZEL-
LİĞİNE DE VURGU YAPIYOR

Adalılar'ın anılarında-
ki bisiklet hikâyelerinin 
geçmişten bugüne nasıl 
geldiğini mercek altına alan 
sergi aynı zamanda bisik-

letin işlevselliğin ötesinde 
günümüze damgasını vuran 
‘sürdürülebilirlik' özelliğine 
de vurgu yapıyor, karbon 
ayak izi olmaksızın nasıl 
araçtan amaca dönüştüğü-
nün altını çiziyor.
İKLİM KRİZİNİ AŞMAK İÇİN 
PEDALLARA ASILMAYI 
HATIRLATACAK

 Türkiye'nin belki de ilk 
kapsamlı bisiklet sergisini 
gezecek ziyaretçiler, bisik-
letin tarihini kendi bisiklet 
anılarıyla harmanlarken, 
dünyayı sarsan iklim krizini 
aşmak için insanların pe-
dallara nasıl asılabileceğini 
de bir kez daha hatırlatmayı 
amaçlıyor.

 Altı ay açık kalacak 
serginin ana sponsoru Axa 
Sigorta. Accel Bisiklet-Car-
raro, Shimano gibi bisik-
letin önemli markalarının 
sponsorlukları yanı sıra, 
Müze Sergi İşleri, Jotun 
Boya, Decathlon da serginin 
destekçileri arasında. 

KENT YAŞAM

BİSİKLET ÜZERİNDE 
Bisiklet sergisi Adalılarla buluşuyor

137 
YIL

Adalar Müzesi 
Bisiklet Sergisi, 

“Bisiklet üze-
rinde 137 Yıl” 

temasıyla, 
1 Eylül’de Ada-
lar Müzesi'nin 
Büyükada Aya 

Nikola ana 
binasında 

açılıyor.
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n Mobilya 
Marangoz Ustaları 
n Demirci ustaları 

n Elektrik ustaları 
n Tabela ustaları 
n Mimar alınacaktır

30 Ağustos
Zafer Bayramı 

Kutlu Olsun
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AK Parti İstanbul İl Başkan-
lığının başlatmış olduğu “Yüz 
Yüze 100 Gün’’ programlarının 
bugünkü durağı Esenyurt oldu. 
Bu kapsamda İstanbul’daki AK 
Partili belediye başkanları sa-
bah Esenyurt’ta bir araya geldi. 
Belediye başkanları ilk olarak 
AK Parti Esenyurt İlçe Başkan-
lığı’nda teşkilat mensuplarıyla 
bir araya geldi. Gündeme ve 
ilçenin sorunlarına yönelik 
değerlendirmelerde bulunan 
partililer daha sonra sahaya 
indi.

Belediye başkanları kendi-
leri için belirlenen mahalleleri 
dolaşmaya başladı. Bağcılar 
Belediye Başkanı Abdullah Öz-
demir de Şehitler Mahallesi ve 
Battal Gazi Mahallesi’nde saha 

çalışmasını yaptı. Muhtarlıkla 
ziyaretlere başlayan Özdemir, 
esnafla bir araya geldi. İşyerle-
rine uğrayan Özdemir, onlara 
hayırlı işler dileyip istek ve 
önerilerini dinledi.
“BİRİLERİ GİBİ 
YAPAMAYACAKLARIMIZI 
ANLATMIYORUZ” 

AK Parti kadrolarını sahada 
gören vatandaşların memnuni-
yeti ise gözlerinden okunduğu-
nu belirten Özdemir, “Gelece-
ğin Türkiye’sini kurabilmek 
için tüm gücümüzle sahadayız. 
Bugün Esenyurt’u ziyaret ettik. 
Muhalefet partileri, yaptığımız 
çalışmaların üzerini kapatıp 
çok zor durumda olduğumuzu 
göstermek için farklı kampan-

yalar yürütüyorlar. Ülkemizi 
karanlığa götürmek için algı 
siyaseti yapanlara karşı hizmet 
siyasetimizi anlatıyoruz. Biz 
bugüne kadar olduğu gibi 
hizmet ve eser üretmeye her 
alanda yeni zaferler yazmaya 
devam edeceğiz. Bunu başar-
mak için de bütün gücü değerli 
halkımızdan alıyoruz. Aramı-
za kimse giremeyecek. Bunu 
Esenyurt’ta da gördük. Şu anda 
CHP yönetimindeki Esenyurt’ta 
vatandaşların hala AK Parti 
döneminde yapılan çalışma-
lardan övgüyle bahsetmeleri 
bizleri sevindirdi. Birileri gibi 
yapamayacaklarımızı anlatmı-
yoruz. Aksine yaptıklarımızı 
muhataplarından dinliyoruz” 
dedi. KENT YAŞAM

Bağcılar Belediye Başkanı Özdemir:

ESENYURT’TA HALA AK PARTİ 
HİZMETLERİ KONUŞULUYOR

AK Parti’nin ‘Yüz Yüze 100 Gün’ projesi kap-
samında belediye başkanlarından oluşan 

heyet Esenyurt’ta esnaf ziyaretinde bulundu. 
Burada konuşan Bağcılar Belediye Başkanı 

Abdullah Özdemir, “Şu anda CHP yönetimin-
deki Esenyurt’ta vatandaşların hala AK Parti 

döneminde yapılan çalışmalardan övgüyle 
bahsetmeleri bizleri sevindirdi” dedi.
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Mustafa Güngör 
İlçe Başkanı

Serdar Aşmaz 
Teşkilat İşlerinden Sorumlu

İlçe Başkan Yardımcısı

Özkan Ataibiş
İş Adamlarından Sorumlu

Başkan yardımcısı

İlhan Serbest  
Bilişim ve Enformasyondan
Sorumlu Başkan Yardımcısı

Şahin Bilir 
Siyasi İşlerden Sorumlu

Başkan Yardımcısı

Gökhan Dizmen 
İlçe Muhasibi

Av. Burak Teyyare 
Hukuk İşlerinden Sorumlu 

Başkan Yardımcısı

Emre Met 
İlçe Sekreteri

Meltem Karakuş  
Kadın Politikalarından

Sorumlu Başkan Yardımcısı

Hasan Hacıbekir 
Türk Dünyasından

Sorumlu Başkan Yardımcısı

İsmail Yılmaz Ekici 
Gençlik Politikalarından

Sorumlu Başkan Yardımcısı

Rasim Ese  
STK'lardan Sorumlu
Başkan Yardımcısı

AĞUSTOS
ZAFER BAYRAMI
Kutlu Olsun

Zafer Partisi
1 Yaşında KÜÇÜKÇEKMECE İLÇE BAŞKANLIĞI

/ @zaferpartisikc
“Bilim, Birlik, Barış”

Toplamda 250 bin metrekare alana 
sahip olan Baltalimanı Yaşam Vadisi’nin 
100 bin metrekarelik ilk etabı için çalış-
malar başladı. Etrafı duvarlarla çevrili 
olan, İstanbulluların aktif olarak kullana-
madığı, atıl ve kötü kullanımlara maruz 
kalmış olan alan yenilenerek kentin 
hizmetine sunulacak. “Yaşam Vadisi” 
projesi kapsamında; anfi, çocuk oyun 
alanları, cafe, spor alanları, sağlık ocağı, 
çok amaçlı spor salonu, eğlence, etkinlik 
ve mesire alanı, seyir ve güneş terası,  kay 
kay pisti, kreş, engelli merkezi, kapalı 
pazar ve deprem toplanma gibi birçok yeni 
yapılacak yaşam alanları bulunuyor. Ça-
lışmalar sürerken öte yandan da bölgede 
uzun süredir devam eden altyapı sorun-
larının da çözüme kavuşturulması adına 
önemli yol kat ediliyor.
“SİZLER SAHİPLENMEZSENİZ 
YAPILAN İŞİN ANLAMI KALMAZ”

Baltalimanı Yaşam Vadisi projesinin 
yerinde incelendiği toplantıda konuşan 
Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç, ala-
na ve Sarıyer’de yapılan çalışmalara iliş-
kin şunları dile getirdi: “Burada yapılan 
çalışmaların yanı sıra arıtma tesisinin de 
yapılıyor olması sadece bu bölgenin değil 
İstanbul'un büyük bir sorununu belirli 
oranda giderecek. Biz burada güzel işler 
başarıyoruz. Örneğin mülkiyet sorunu-
nun çözümü için attığımız ilk adım ile 
yıllardan beri bekleyen bir kaderi değiş-
tirdik. Halktan yana, çözümden yana 
olan projelerin sahiplenilmesi gerekti-
ğinin özellikle altını çiziyorum. Sizler 
bu işi sahiplenmezseniz yapılan işin, 
harcanan paranın anlamı kalmaz.” 
“SARIYER İBB İLE TANIŞTI”

Belediye Başkanı Genç, son 3 yılda 
İBB hizmetleri ile tanıştıklarını ifade 
ederek “İlk defa bu tür şeylerin yapıldı-
ğının bilincin de olunmasını ve bu işe 
sahip çıkılmasını istiyorum. Ben tekrar 
tekrar tüm halkımız adına geldiğiniz 
için teşekkür ediyorum” dedi.
“BU ŞEHİR DÜNYAYA ÖRNEK OLABİLİR”

“150 günde 150 proje” kapsamında 
Sarıyer Baltalimanı’na gelen İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu, proje hakkında bilgi 
verdiği konuşmasında şu başlıklara değin-
di: “İstanbul'un derelerini koruyamadık. 

Bu derelere yapı 
yapanlar, izin 
verenler büyük 
sorunlara 
neler oldu. Bu 
çalışmalarla alt 
yapı sorunla-
rını da çözerek 
yolumuza de-
vam ediyoruz. 
Aynı zamanda 
bu derelerin 
yapılaşmaya 
açılmasının da 
önüne geçmiş 
oluyoruz. Rant-
çı bakışın tersi 
bir bakışa sahi-
biz. Üç yılda sa-
dece Sarıyer de 
ortaya koyduğu-
muz alanlardan 
sadece Atatürk 

Kent Ormanı bile mucize gibi bir alan. Sa-
dece bir yılı aşkın sürede bu alanı hizmete 
açtık. Büyükdere Fidanlığı’da bu değerli 

projelerden biri. 300 bin metrekare alan 
için çalışıyoruz. Atatürk’ün İstanbullulara 
armağan ettiği bu alanda tohum kültürü-
nü anlatan aktaran bir bölüm de olacak. 
Bu şehrin nimetleri çok, fırsatları yüksek, 
bu şehir dünyaya örnek olabilir.”
YILSONUNDA HİZMETE AÇILACAK

İBB Genel Sekreter Yardımcısı Arif 
Gürkan Alpay da projeyle ilgili şu bil-
gileri paylaştı: “Bu proje kapsamında 
kentimize yeşil bir vadi kazandırmanın 
yanı sıra yıllardır çözüm bekleyen atık su 
ve yağmur suyu altyapılarını da hayata 
geçiriyoruz. Proje içeriğimizde 100 bin 
metrekare toplam alan bin 437 metre 
kesintisiz bisiklet yolu, 2 bin 950 metre 
yürüyüş aksımız bulunuyor. İçeriğindeki 
fonksiyonlar kitap kafemiz, büfemiz ve üç 
adet de köprümüz bulunacak. Çocuk oyun 
alanları, sokak oyun alanları, yetişkin 
oyun alanlarıyla birlikte spor sahaları, 
kaykay parkı ve tırmanma duvarımız da 
mevcutta bulunacak. Bütün bunların 
özellikle 100 bin metrekarelik birinci eta-
bını da bu yılsonunda halkımızın kullanı-
mına sunmuş olacağız.” KENT YAŞAM 

Baltalimanı Yaşam Vadisi temel atma töreninde konuşan Belediye Başkanı Genç:

“SİZLER BU İŞİ SAHİPLENMEZSENİZ
HARCANAN PARANIN ANLAMI KALMAZ”

 Ekrem İmamoğlu 

 Şükrü Genç 

İstanbul Büyükşehir Belediyesi tarafından ‘150 günde 150 proje’ maratonu kapsamından Sarıyer’de Bal-
talimanı Yaşam Vadisi’nin ilk etabı için temel atma töreni düzenlendi. Temel atma töreni Sarıyer Beledi-
ye Başkanı Şükrü Genç’in ev sahipliğinde İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun katılımıyla gerçekleşti.
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Beşiktaş Belediyesi 
Engelsiz Sanat Toplu-
luğu sporcuları, Para 
Dans Sporu Mainhatten 
Kupası’nda 6 madal-
ya kazandı. Beşiktaş 
Belediye Başkanı Rıza 
Akpolat da sporcuları 
tebrik ederek “Para Dans 
Mainhatten Cup'ta 6 
madalya kazanan En-
gelsiz Sanat Topluluğu 
sporcularımızı gönülden 
kutluyorum. Engelleri 
hep birlikte aşmaya 
devam edeceğiz” dedi.  
19-21 Ağustos tarihleri 
arasında Almanya’nın 
Frankfurt şehrinde Para 
Dans Sporu Mainhatten 
Cup düzenlendi. Tür-
kiye’den 4 sporcunun 
ülkemizi temsil ettiği 
yarışmada Beşiktaş Be-
lediyesi Engelsiz Sanat 
Topluluğu sporcuları da 
üstün başarı göstererek 
6 madalya ile yurda 
döndü.  FİDAN UĞUR / 
KENT YAŞAM 

Beşiktaş Belediyesi Engelsiz 
Sanat Topluluğu’ndan 

6 madalya!
Para Dans Sporu Ma-
inhatten Kupası’nda 
6 madalya kazanan 

Beşiktaş Engelsiz Sanat 
Topluluğu sporcuları-

nı kutlayan Beşiktaş 
Belediyesi Başkanı Rıza 
Akpolat, ‘Sporcularımızı 

gönülden kutluyorum. 
Engelleri hep birlikte 

aşacağız’ dedi
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Tüm yapı 

bulunur toptan ve 

yapılır

30 Ağustos
Zafer Bayramı 

Kutlu Olsun

YILDIRAY SARICAN 

İlçe genelindeki mahallelerde 
düzenlenen Açık Hava Yaz Sine-
ma Günleri’ne yoğun ilgi gösteren 
vatandaşlar her mahallede farklı bir 
filmle buluşuyor. 
KATILIM ÇOK YOĞUN OLDU 

Büyükçekmece Belediyesi tara-
fından düzenlenen Açık Hava Yaz 
Sinema Günleri’ne katılım çok yo-

ğun oldu. Katılımın ücretsiz olduğu 
etkinlikte ‘’Selvi Boylum Al Yazma-
lım’’, ‘’Bergen’’, ‘’Uzun Hikaye’’, 
‘’Aşk Tesadüfleri Sever’’, Anayurt 
Oteli’’ filmleri gösterildi. Sıcak bir 
yaz akşamında açık havada film 
izlemenin keyfini yaşayan vatan-
daşlar gece sonunda keyifle evlerine 
döndüler. KENT YAŞAM

Büyükçekmece Belediyesi tarafından düzenlene 
Açık Hava Sinema Günleri yoğun ilgi görüyor.Büyükçekmece’de 

Açık Hava 
Sinema Günleri’ne 

yoğun ilgi Tuzla Belediyesi, KOSGEB işbirliği 
ile Türkiye’de yerel yönetimler bazın-
da ilk Teknoloji Merkezi’ni kurdu. 
Tuzla Belediyesi Şelale Eğitim Parkı 
içerisinde kurulan Teknoloji Merkezi, 
çağın gerektirdiği inovatif fikirlere ev 
sahipliği yapmaya başladı. Teknoloji 
Merkezi’nin içerisinde bulunan 5120 
Core’luk süper bilgisayar, dünyanın 
ilk 500 süper bilgisayarı listesinde 
yer alma ve Türkiye’nin de iki süper 
bilgisayarından birisi olma özelliğini 
taşıyor. 

Tuzla Belediye Başkanı Dr. Şadi Ya-
zıcı da bu süper bilgisayarı akademik 
çalışmalar yapmak isteyen öğrencile-
rin hizmetine sundu. Geliştirdiği proje 
için bilgisayara ihtiyacı olan gençler, 
askidacore.com internet sitesinden 
başvuru yaparak süper bilgisayardan 
ücretsiz olarak yararlanabilecekler.
“5120 CORE’LUK SÜPER BİLGİSAYARI 
SİZİN HİZMETİNİZE SUNDUK”

Sosyal medya hesabından bir video 
paylaşarak süper bilgisayarın öğren-
cilerin emrinde olduğunu belirten 
Tuzla Belediye Başkanı Şadi Yazıcı: 
“Tuzla Belediyesi, KOSGEB ile yerel 
yönetimler işbirliği yapılarak kurulan 
ilk Teknoloji Merkezi’ni açtık. Kuluçka 
merkezimizde start-uplar oluşturmaya 
başladı. Burada Askıda Core projesi ile 
karşınızdayız. Teknoloji Merkezimizde 
Türkiye’nin en büyük bilgisayarların-
dan birisi olan ve 5120 Core’luk yüksek 
performanslı bir bilgisayar kurduk 
ve hizmete aldık. Bu proje ile yapmış 
olduğunuz bir araştırmayı, istatiksel 
veriyi, günlerce aylarca sürebilecek bir 
araştırmayı çok kısa sürede işleyecek 
5120 Core’luk süper bilgisayarımızı 
çalışıyor. Askıda Core’luk projemiz ile 
kullanmak istediğiniz 50-100 Core’luk 
işlemlerle birlikte projeleriniz değer-
lendirebilirsiniz. Sizlerin fikirlerinizi, 
çalışmalarınızı en iyi sonuçlar alabil-
meniz için alacağınız renderları, çok 
büyük verilerinizi değerlendirmenizi 
kısa sürede çok rahatlıkla yaparak, so-
nuç alabilirsiniz” dedi.  KENT YAŞAM

Türkiye’nin 2 süper 
bilgisayarından birisi 
Tuzla’da öğrencilerin 

kullanımına açıldı
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Maltepe Belediyesi 3. Sokak 
Festivali, 22-28 Ağustos tarihlerin-
de Maltepe’nin 18 mahallesinde 
gerçekleştirildi. 

22 Ağustos Pazartesi Malte-
pe’nin 4 ayrı mahallesinde dü-
zenlenen etkinliklerle başlayan 
festivalde bando, sokak sanatları ve 
halk oyunları ekiplerinin yer aldığı 
kortej Bağlarbaşı Mahallesi Gülyolu 
Parkı güzergahında vatandaşlarla 
buluştu. Bando, Gülyolu Parkı’nda 
ve Yalı Mahallesi’ndeki tarihi Beş-
çeşmeler Meydanı’nda seslendirdi-
ği eserlerle vatandaşların beğenisi-
ni kazandı. 7’den 77’ye her yaştan 
sanatsever, kapılarının önüne 
kadar gelen eğlenceye ortak oldu.

Çocuklar için masal, resim ve 
çorap kukla atölyeleri ve Türk sanat 
müziği konseri de  vatandaşların 
büyük ilgisini topladı. 
KARADENİZ MÜZİKLERİ DE VARDI 
KÜBA MÜZİKLERİ DE

Festivalde Türk sanat müzi-
ğinden halk müziğine, Karadeniz 
müziklerinden, pop ve caza uzanan 
yelpazede konserler organize edildi. 
Küba müzikleri konseriyle festival 
renklendi. Mahallelerde halk oyun-
ları ve sokak sanatları gösterileri 
düzenlenirken çocuklar için masal, 
resim ve çorap kukla atölyeleri 
organize edildi.. 

İlknur ve Tayfun ikilisi Türk 
halk müziği konseriyle vatandaşla-
ra müzik ziyafeti sundu. Sanatçılar 
Sanatseverler Kültür ve Dayanışma 
Derneği  (SANSEV) pop müzik ve caz 
konseriyle, Türkiye’nin ilk kadın 
tulum sanatçısı Filiz İlkay, Kara-
deniz müzikleri konseriyle sahne 
aldı. 
PARKLARDAN BANDO SESLERİ 
YÜKSELDİ

Maltepe’nin parklarında bando 
konserleriyle vatandaşlar müzikle 
buluştu. Bando ve sokak sanatları 
gösterileri Bağlarbaşı Mahallesi 
Gülyolu Parkı’nda, Yalı Mahallesi 

Beşçeşmeler’de, Küçükyalı Ma-
hallesi Şehit Anneler Parkı’nda 
ve Atatürk Parkı’nda, Esenkent 
Mahallesi 2 Temmuz Parkı’nda, 
Gülsuyu Mahallesi Atatürk Hey-
keli’nde, Aydınevler Mahallesi 
Cumhuriyet Parkı’nda, Çınar 
Mahallesi Adnan Kahveci Parkı’n-
da, Başıbüyük Mahallesi Atatürk 
Parkı’nda, Zümrütevler Mahallesi 

Maltepe Huzurevi’nde, Girne Ma-
hallesi Muhtarlık Parkı’nda, Cevizli 
Mahallesi Cumhuriyet Parkı’nda, 
İdealtepe Mahallesi 50. Yıl Parkı’n-
da, Yalı Mahallesi Kumkumoğlu 
Parkı’nda Maltepeliler’le buluştu.  
Maltepe’nin 18 mahallesindeki 
etkinlikler vatandaşların büyük 
beğenisini topladı. 

KENT YAŞAM

Maltepe’de sanat 
SOKAĞA İNDİ 

Sanatı sokağa getiren 3. Maltepe Sokak Festivali birbirinden renki etkinliklere sahne oldu. 

Göreve geldikten sonra Ana-
dolu’ya desteklerini aralıksız 
sürdüren Kağıthane Belediye 
Başkanı Mevlüt Öztekin bir dizi 
açılış ve temaslarda bulunmak 
üzere gittiği Anadolu illerinde 
köy köy gezerek vatandaşların 
taleplerini dinledi.
Kağıthane Belediyesi'nin Ana-
dolu'ya destekleri sürüyor. Son 
olarak Kağıthane'nin kardeş 
ilçelerinden Koyulhisar ve Me-
sudiye'ye Kağıthane Belediyesi 
tarafından bir adet meydan 
ve futbol sahası kazandırıldı. 
Kağıthane Belediye Başka-
nı Mevlüt Öztekin açılış için 
gittiği Anadolu illerinde köy köy 
gezerek vatandaşlarla hasbihal 
edip taleplerini dinledi. Öztekin 
Sivas'ın Koyulhisar ve Suşehri 
il, ilçe ve köylerinde; Ordu'nun 
Mesudiye ilçesi ve köylerin-
de; Tokat'ın Reşadiye ilçesi ve 

köylerinde; Amasya'nın Taşova 
ilçesi ve köylerinde vatandaşlar-
la buluştu.

YENİ DÖNEM 
BELEDİYECİLİK PROJELERİ 
DEĞERLENDİRİLDİ 
Sivas Valisi Yılmaz Şimşek'e 
hayırlı olsun ziyaretinde de 
bulunan Öztekin; Sivas Belediye 
Başkanı Hilmi Bilgin, Koyulhisar 
Belediye Başkanı Osman Epsi-
leli, Suşehri Belediye Başkanı 
Fazlı Yüksel, Mesudiye Belediye 
Başkanı İsa Gül, AK Parti ön-
ceki dönem milletvekili Ekrem 
Erdem ile de bir araya geldi. 
Ümraniye Belediye Başkanı 
İsmet Yıldırım ve Güngören 
Belediye Başkanı Bünyamin 
Demir'in de katıldığı Anadolu 
ziyaretlerinde yerel ve ulusal 
gündemi değerlendirmenin 

yanı sıra mevcut ve yeni dönem 
belediyecilik projeleri hakkında 
da istişarelerde bulunuldu.
Öztekin Anadolu ziyaretlerinde 
ilgiyle karşılandı. Köylülerin ta-
leplerini değerlendiren Öztekin 
aldığı notları gerekli mercilerle 
ivedilikle paylaşacağını söyledi.
Anadolu ziyaretleri beş gün sü-
rerken Öztekin şunları söyledi; 
En ücra köylere kadar giderek 
vatandaşlarımızın taleplerini de-
ğerlendirdik. Türkiye'nin gelecek 
yüzyılını şekillendirecek 2023 
seçimleri için Cumhurbaşka-
nı'mız Recep Tayyip Erdoğan li-
derliğinde AK Parti'mizin geçmiş 
ve gelecek projelerini anlattık. 
Bizleri hanelerinde en güzel 
şekilde ağırlayan kıymetli in-
sanlarımıza teşekkür ediyorum. 
Bir kez daha Anadolu insanının 
kadir şinaslığına şahit olduk. 
FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM 

Kağıthane Belediyesi’nden 
Anadolu’ya gönül köprüsü 

İstanbul’da meydana 
gelen aşırı yağış sonra-
sı Esenyurt’ta Pınar ve 
Yeşilkent Mahallerindeki 
bodrum katlarında su 
baskınları oluştu. İlçede 
risk teşkil eden daireler, 
İstanbul Valiliği’nin 5 
Ağustos’ta aldığı 'Selden 
zarar gören veya görebile-
cek yerlerdeki yapıların ıs-
lah çalışması bitene kadar 
oturuma, ticari ve diğer 
amaçlarla kullanılma 
kapatılmalı, tapuya şerh 
düşülmelidir' kararı gereği 
polis ve zabıta ekipleri 
tarafından mühürlendi. 

Karara rağmen mühür-
lenen evinin mührünü 
kırıp kiraya vereceğini 
söyleyen İsmail Buyruk 
isimli vatandaşı Esenyurt 
Belediye Başkanı Kemal 
Deniz Bozkurt, uyararak, 
“Burayı kiraya vererek baş-
kalarının canına kastet-
menize müsaade etmem!” 
diye konuştu. 
“İSKİ ÇALIŞMAYI BİTİRENE 
KADAR SABREDİN”

Haramidere ıslah 
çalışması bitene kadar 
vatandaşların sabretmele-
ri gerektiğini vurgulayan 

Belediye Başkanı Bozkurt 
şöyle konuştu: “Burayı 
kiraya veriyorsun, başka-
sının canına kastediyor-
sun, ben buna müsaade 
etmem! Sen kendi canını, 
çocuğunun canını düşün-
meyebilirsin ama ben dü-
şünmek zorundayım. Ben 
ilçe başkanı iken bunun 
kavgasını verdim. Bunu 
yapmayın, bu insanların 
başı belaya girecek diye 
bas bas bağırdım, o zaman 
kimse sesini çıkarmadı. 
Her yağmurda gelip diyo-
rum ki 'Bakın arkadaşlar 
burayı kullanmayın! Çün-
kü kullanırsanız başınıza 
bela alırsınız. Bu riskli bir 
iştir, girmeyin bu işe. Za-
ten Valilik'te karar çıkardı. 
İSKİ çalışmayı bitirene 
kadar sabredin. İSKİ’de-
ki mühendisler çalışma 
sonrası gerekli ölçümleri 
yapacak ve evet bu daireler 
oturuma açılabilir diye-
cekler. O zaman oturuma 
açıp açamayacağımıza 
bakacağız.” KENT YAŞAM 

Mührü kırıp evini kiraya vereceğini söyleyen 
vatandaşa Bozkurt tepki gösterdi: 

“MÜSAADE ETMEM!”
Esenyurt Belediye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, su baskınlarına rağmen 

Valilik tarafından mühürlenen evinin mührünü kırıp kiraya vermek isteyen 
vatandaşa, ‘Başkalarının canını kastetmenize müsaade etmem!” dedi.

Çatalca ile özdeşleşen ve bu 
yıl 21.sini düzenlenen ilçenin en 
kapsamlı ve büyük buluşması olan 
Erguvan Festivalinin ilk günkü 
programları hava muhalefeti nede-
niyle iptal edildi.

Yoğun yağış nedeniyle ilk gün 
programlarında yer alan Festival 
Açılış Kokteyli, Festival Korteji, 
Cumhuriyet Meydanındaki Festival 
Açılış Seremonisi iptal edilirken 
Mehmetçik Meydanında yapılacak 
Yöresel Düğün Çalgıları Yarışması 
ileri bir tarihe ertelendi.
BASIN MENSUPLARIYLA 
BİR ARAYA GELDİ

Bu yıl Erguvan Festivalini med-
ya mensupları ile “Festivale Dair” 
basın toplantısı ve Basın Yemeği 
ile başlatacak olan Belediye Baş-
kanı Mesut Üner, yerel ve ulusal 
basınla bir araya geldi. İlçede 3,5 
yıllık hizmet dönemine ve yapılan 
çalışmalara dair basın mensupları-
na bilgi veren Başkan Mesut Üner, 
“Bizler Çatalca’mıza hizmet etmek 
için yola çıktık” sözleriyle hayata 
geçirilen projeler hakkında açıkla-
ma yaptı.

“ÇATALCA’MIZIN HAYALLERİNİ 
GERÇEKLEŞTİRİYORUZ”

Belediye Başkanı Mesut Üner 
konuşmasında, “Vatandaşlarımıza 
söz verdiğimiz, onların bizlerden 
talep ettikleri çalışmaları hızla yap-
maya mega projelerimizi hayata 
geçirmeye başladık. Bizler Çatal-
ca’mızın hayallerini gerçekleştiri-
yoruz. Vatandaşlarımız ‘İlçemizde 
sosyal yaşam alanlarımız yok’ dedi 
Millet Bahçemizi, köy meydan-
larımızı, Yaşam Vadimizi, Sosyal 
Tesislerimizi yaptık. Cumhuriyet 
Meydanı’mızı 2 bin 300 metre 

kareden 11 bin metrekare alana 
çıkararak, ilçemize yakışan bir 
hale getiriyoruz.”
“KAYMAKAMLIK VE 
SGK BİNAMIZI YENİLEDİK”

“Vatandaşlarımız her hizmetin 
en iyisini hak ediyor, en iyi hizme-
ti en konforlu ve hızlı bir şekilde 
alabilsinler diye ilçemizdeki kamu 
kurumlarını da çok daha modern 
ve donanımlı hale getiriyoruz. Kay-
makamlık ve SGK binamızı yenile-
yerek vatandaşlarımızın hizmetine 
sunduk”

Üner, Erguvan Festivali öncesi 
BASINLA BİR ARAYA GELDİ
21. Çatalca Erguvan Festivali’nin ilk günkü programları hava muhalefeti nedeniyle iptal 
edildi. Festivalin içeriği ile ilgili ve 3,5 yıllık hizmet dönemine ait yapılan çalışmalara 
dair basın mensuplarına bilgi veren Başkan Mesut Üner, “Bizler Çatalca’mıza hizmet 
etmek için yola çıktık” sözleriyle hayata geçirilen projeler hakkında açıklama yaptı.

Eyüpsultan Belediye Başkanı Deniz 
Köken, göreve geldiği günden bugüne 
Eyüpsultan’da 7’den 70’e herkese hitap 
eden, Eyüpsultan’a değer katan birçok 
projeyi hayata geçirdi. Eyüpsultan’ın ya-
şam kalitesini artıran bu eserlerin açılışı 
ise Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan 
tarafından “41 Ayda 41 Eser” sloganı 
ile yapıldı. Bu önemli projelerden birisi 
de İstiklal Harbi’nin 100. yılında, adını 
bu destansı mücadeleden alan İstiklal 
Kütüphanesi. İstiklal Harbi Zaferi’nin mer-
kezlerinden olan Eyüpsultan’daki tarihi 
karakol binasının yeniden işlevlendirilme-
siyle Eyüpsultanlıların hizmetine açılan 
konsept kütüphanede, o dönemi anlatan 
eserler yer alıyor.

İSTİKLAL SAVAŞI DÖNEMİNİ KONU 
ALAN 8 BİN KİTAP KAPASİTESİ
İstiklal Savaşı dönemini konu alan 8000 
kitap kapasitesi ile aynı anda 48 kişinin 
istifade edebileceği kütüphane üyelik 
sistemi ile çalışıyor. Kütüphaneden alan 
ve döneme ilişkin çalışma yapan lisans 
ve lisansüstü öğrencileri, akademisyenler, 

araştırmacılar istifade edebilecek.
KÜTÜPHANE DİJİTAL İÇERİK ÜRETİMİ DE 
YAPILIYOR
İstiklal Kütüphanesi kütüphanecilik 
hizmetinin yanında dijital içerik üretimi 
de yapıyor, akademi ile ortak projeler 
geliştirecek enstitü hüviyetine de sahip 
olacak.

RESTORASYONLA DIŞ BEDEN
DUVARLARI GÜÇLENDİRİLDİ
Restorasyon projesinde dış beden du-
varları korundu ve güçlendirildi. Tarihsel 
süreç içerisinde betonarmeye dönüşmüş 
olan kat döşemeleri kaldırılarak yapının 
özgün beden duvarları yeni yapısal 
yüke maruz bırakılmadan, kendi kendini 
taşıyan çelik taşıyıcılarla kat döşemesi 
yapıldı.
Eski Yeniçeri Kulluğu yerine Eyüp Emni-
yet Amirliği binası olarak yapılan karakol 
binası, yaklaşık olarak kuzey – güney 
doğrultusunda konumlanmakta ve üze-
rinde yer aldığı yapı adasının üç yönüne 
cephe veriyor.
Karakol giriş kapısı beşik kemerli olup 
üzerine mermer kitabe taşı yerleştiril-
miştir. Kitabede talik hattı ile Eyüp Sultan 
Polis Merkezi, 1340 (1921) yazmaktadır. 
Bodrum kat pencereleri sivri kemerli, üst 
kat pencereleri ise dikdörtgendir. Kat sil-
mesi tüm yapıyı çevrelemektedir. FİDAN 
UĞUR / KENT YAŞAM 

Eyüpsultan’da İstiklal
Kütüphanesi kapılarını açtı

İstiklal Harbi Zaferi’nin 
merkezlerinden biri olan 

Eyüpsultan’da,  tarihi 
karakol binası yeniden 

işlevsel hale getirildi. 
Eyüpsultanlıların hiz-

metine açılan ve ismini 
İstiklal Harbi’nden alan 

İstiklal Kütüphanesi 
hizmete açıldı

Kartallı gençlerin 
hayatın her alanında 
kendilerini daha iyi ifade 
edebilmeleri, farklı yön-
lerini keşfedebilmeleri, 

hayallerindeki mesleği 
yapabilmeleri amacıy-
la hizmet veren Kartal 
Belediye Tiyatrosu Drama 
ve Oyunculuk Atölyesi, 
2022-2023 eğitim dönemi 
için ön kayıtları almaya 
başladı.
SON TARİH 21 EKİM

16 yaş ve üstü öğ-
rencilerin özel yetenek 
sınavı ile kabul edildiği 
Kartal Belediye Tiyatro-
su Drama ve Oyunculuk 
Atölyesi'nin özel yete-
nek sınavı, 22 Ekim 
2022 Cumartesi günü 
saat 10.00'da Kartal 

Belediyesi Sanat Akademi-
si 5. Kat Tiyatro ve Drama 
Sınıfı’nda yapılacak. Ön 
kayıtlar için son tarih ise 
21 Ekim 2022 Cuma günü.
KAPSAMLI BİR EĞİTİM 
VERİLECEK

Oyuncu adayları yete-
nek sınavında hazırladık-
ları bir komedi ya da dram 
parçası, bir şiir ve bir şarkı 
ya da türkü söyleyecek. 
Özel yetenek sınavını 
geçen öğrenciler, ücretsiz 
ve iki yıl sürecek kapsamlı 
bir drama ve oyunculuk 
eğitimi almaya hak kaza-
nacak. KENT YAŞAM 

Kartal Belediye Tiyatrosu Drama ve 
Oyunculuk Atölyesi ön kayıtları başladı
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Kutlu Olsun
Fener Alayı: 20:00

Maltepe Belediye Binası Önü
Gripin Konseri: 21:00

Yaşar Kemal Kültür Merkezi Yanı
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